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校长

Dear Parents

亲爱的家长们

A very warm welcome to Harrow International School Shanghai, where children are 
encouraged to excel, to exceed their own expectations, and to aspire to becoming good 
people and great leaders. Whether you have attended an Open Day, or enjoyed a School Tour, 
we hope that your first visit to Harrow Shanghai has been, for you and your child, an exciting 
experience full of action, activities, and academic work of the highest quality. 

We understand that selecting a school that is the right fit for your child is a significant decision 
for you and your family. This booklet provides some key information that will answer many of 
the questions that you may have about Harrow Shanghai’s application process. Of course, our 
Admissions team is always available to provide additional clarifications or materials to help 
you and your family make a fully informed choice.

If you would like any further information during this period, please contact a member of the 
Admissions team. I would also be delighted to meet you in person, as would any of my senior 
team, to answer any questions you may have, or simply to talk about the education that 
Harrow can offer your child and your family. 

欢迎来到哈罗上海，在这里孩子们被鼓励不断超越自我，被激励成为更优秀的自己以及领导者。无论您是否参加
过开放日或探校活动，我们都希望您和孩子第一次的访校经历，见证了哈罗高质量的学术与多元活动。

我们十分理解 , 为孩子选择一所合适的学校，对于您和您家庭来说是非常重要的决定。我们希望这本手册可以解
答您在申请过程中遇到的大部分疑问。当然，招生团队也非常乐于为您解答，帮助您做出最优的选择。

如果您在申请过程中有任何其他问题，欢迎随时联系我们招生团队的任何一名工作人员。哈罗所有管理团队成
员和我也都很乐意与您会面，哪怕只是和您聊聊哈罗教育将为您的孩子和家庭带来什么。

我们期待在不久的将来，与您和您的家庭在哈罗上海的校园相见，并热烈欢迎你们加入哈罗上海的大家庭！

We look forward to meeting your family and welcoming you to our community at Harrow 
Shanghai in the very near future.

Alex Reed

Head Master

Welcome
From
Our Head Master
校长寄语



Harrow School's
Purpose
哈罗愿景

培养来自不同背景和拥有不同潜质的学生终生的学习能力
和领导力，并积极奉献社会，成就精彩人生。

To prepare students 
with diverse 
backgrounds and 
abilities for a life 
of learning, leadership, 
service and personal 
fulfilment. 

History and Tradition

We are an Academic School

Holistic Education

Close Personal Tutoring

Every student is part of a global Harrow family.
Every student has the opportunity to contribute to the traditions of Harrow. 
We honour our connection to the Harrow family through shared symbols, terminology and a 
commitment to a high-quality education.

We are academically selective.
We support every student in achieving academic excellence.
Our students go on to the world’s top universities. We celebrate academic achievement.
All English as additional language learners will achieve native English fluency levels.
 

历史和传统

我们是一所追求学术卓越的学校

全人教育

紧密的个人关怀

每个学生都是全球哈罗大家庭的一员。
每个学生都有机会为哈罗的传统做出贡献。我们通过共同的符号，术语和对高质量教育的承诺，自豪地与哈罗家族联
系在一起。

我们在学术上是有选拔性的。
我们支持每一位学生在学业上取得优异成绩。
我们的学生可以获得卓越的学术成就，得以进入世界顶尖大学学习。
所有英语作为附加语言的学习者都将达到母语英语流利水平。

通过我们丰富的课外活动，每个学生都能找到自己感兴趣的领域，培养热爱。
每个学生都将被鼓励培养符合哈罗传统和符合全球公民身份的价值观、道德标准和行为规范。
每个学生都将被鼓励成为积极关心学校、社会和全球社区的一员 。

每个学生都会被一位老师所熟知。
每个学生都将有个性化的学术档案，以支持其达成学术成就。
每个学生都将通过一系列广泛的活动来培养领导力品质。

Every student will be known by a key staff member.
Every student will have a personalized academic profile to support academic achievement.
Every student will develop leadership attributes through an extensive range of activities.



Imperial College LondonUniversity College LondonLondon School of EconomicsUniversity of Cambridge

35

Top

King's College London

University of the 
Arts London

Monash University Hong Kong University 
of Science and Technology

Trinity College Dublin

优异的 A Level 成绩

Harrow Shanghai Overview

Outstanding A Level Results

A*Grades

A*/A Grades

58%
15%

36%
81%

Harrow Shanghai Average Grade UK Average Grade
哈罗上海学生平均测试成绩 英国本土学生平均测试成绩

哈罗上海概况



Our Unique 
Education Programme
我们独特的教育计划 18 years

13 years

9 years5 years

18 months

Harrow follows the UK National Curriculum. 
哈罗遵循英国国家课程。

Prep School

Pre-Prep School

Senior School

Nurture critical thinking 
&  problem solving skills

Develop a passion  
for learning

Cultivate individualised  
interests in specialised  

subjects

Early Years
Build core  

learning skills

建立核心学习技能

培养批判性思考和 
解决问题的能力

提升学习热情

促进个性化兴趣发展

In Early Years, we provide an exceptional learning experience for children aged 18 months to 5 years 
old, following the Harrow Little Lions Curriculum, specifically designed for AISL Harrow Schools that 
draws from the very best examples and experiences of kindergarten curricula around the world. 



Our commitment to small class sizes means that every child is known 
and exposed to a huge range of opportunities within and outside of the 
classroom. This develops their talents fully and unlocks their potential.

哈罗上海小班化的课程设置确保了每一位孩子都能受到足够的关注。学生们有更多机会，
在课堂内外发展各项技能，发掘自身潜力，了解自己的天赋与热情所在。

Every Child Matters
每个孩子都很重要



Outstanding 
Teachers

杰出的教师团队

强大的师资力量
High Quality Teaching Staff

O

Harrow attracts the world’s best teachers 
and our passionate experts inspire the next 

generation to reach new heights.

哈罗吸引了来自全球的一流教育人才，他们有着
丰富的教学经验与多彩的人生履历，又对教育充

满热忱。他们致力于点燃孩子们的学习热情，
不断激励孩子们向着新的高度攀登。



Extraordinary Campus Facilities  
校园设施



Extraordinary Campus Facilities  
校园设施



Extraordinary Campus Facilities  
校园设施



入学年龄参照表
AGE GUIDELINES FOR ENTRY

校历
ACADEMIC CALENDARGUIDELINES FOR STRUCTURE OF THE SCHOOL DAY(SAMPLE TIMETABLES)

学校的一天（课表样张 )

费用
FEESS: 

Please scan the QR code below to access the guidelines for entry to the School. Please scan the QR code below for detailed school fees.

There are 3 terms in every academic year, Autumn Term (August – December), Spring Term 
(January - March) and Summer Term (April - June). Please scan the QR code below for more details. 

Please find sample timetables by phase, which will give you an idea of a day at Harrow. Please note that these 
are only examples; each student’s timetable may differ and will vary each year.

请扫描下方二维码查看有关费用详情。请扫描下方二维码查看入学年龄参照表。

 每个学年有三个学期，分别是秋季学期（8 月至 12 月）、春季学期（1 月至 3 月）和夏季学期（4 月至 6 月）。
请扫描下面的二维码查看更多详情。

为了让您大致了解您的孩子将经历什么样的学校生活，请参阅每个学部的课表样张。请注意，每个学生
的课表将根据他们的特定年级组而有所不同，并且每个学年可能都会有所不同。



The day starts at 8:00 and finishes at 15:05, with the option to stay for ECAs until 16:05 
8:00-15:05, 可选择参加课外活动课到 16:05

The day starts at 8:00 and finishes at 15:05, with the option to stay for ECAs until 16:05 
8:00-15:05, 可选择参加课外活动课到 16:05

星期一
Monday

星期二 星期四
Tuesday

星期三 星期五
Wednesday Thursday Friday

Registration   报到 

Lunch    午餐 11:30-12:00 

Weekly 每周课时 : 

8:15-9:10

9:10-10:05 

10:05-10:35

10:35-11:30 

12:00-13:15 

13:15-13:45

13:45-14:35

14:35-15:05

15:05-16:05

Rest / Outdoor Play*    午休 / 室外活动

Snack and Bathroom Breaks    点心

Snack and Outdoor Play    点心和户外活动

ECA/Assembly Leadership and Service 
ECA

Paid ECA * Paid ECA *

Outdoor Play*/ 
Technology activities

Phonics, songs and 
rhymes followed by 

phonics groups / 

自然拼读，歌曲和儿歌，
自然拼读小组 或 Phonics 
and writing activities

自然拼读和写字练习

Phonics, songs and 
rhymes followed by 

phonics groups / 
自然拼读，歌曲和儿歌，
自然拼读小组 或 Phonics 
and writing activities

自然拼读和写字练习

Phonics, songs and 
rhymes followed by 

phonics groups / 
自然拼读，歌曲和儿歌，
自然拼读小组 或 Phonics 
and writing activities

自然拼读和写字练习

Phonics, songs and 
rhymes followed by 

phonics groups / 
自然拼读，歌曲和儿歌，
自然拼读小组 或 Phonics 
and writing activities

自然拼读和写字练习

Phonics, songs and 
rhymes followed by 

phonics groups / 
自然拼读，歌曲和儿歌，
自然拼读小组 或 Phonics 
and writing activities

自然拼读和写字练习

课外活动 / 集会
领导力和服务课程

付费课外活动 付费课外活动 
3:05 放学

Mandarin Mandarin Mandarin Music Mandarin
中文 中文 中文 音乐 中文 

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

室外活动 
或 科技活动

Swimming Outdoor Play* Physical Education Library
游泳 室外活动 体育 图书馆

PSHD (Personal, Social, 
emotional development)

Phonics, songs and rhymes followed by phonics groups 
自然拼读，歌曲，儿歌和自然拼读小组 x5 (Nursery 中班 )

Fine motor skills for writing 手指精细练习 x 1 (Nursery 中班 )

Phonics and writing activities 自然拼读和写字练习 x 5 (Reception 大班 ) Literacy activities 英语读写班课 x 1(Reception 大班 )

*Outdoor play 室外活动 x 7 (Nursery 中班 ) x 6(Reception 大班 ): This includes climbing and   
running activities, bikes, sand and water play，这包括攀爬，跑步，自行车，玩沙和玩水。

PSHD (Personal, Social, Health and Development 个人，
社会，情感和发展 x 1

Indoor and outdoor busy learning 室内和室外探索学习 x 5 Technology activities 科技 x 1 (Reception 大班 )

Maths focus 数学  x 3 Swimming 游泳 x 1

Mandarin 中文 x 4 Physical Education 体育 x 1

Music 音乐 x 1 Assembly 集会 x 1 (Reception 大班 )

星期一
Monday

星期二 星期四
Tuesday

星期三 星期五
Wednesday Thursday Friday

Registration   报到 

Lunch    午餐 

Weekly 每周课时 : 

Rest    午睡 

Snack and Bathroom Breaks    点心 

Snack and Outdoor Play    点心和户外活动

Swimming

Paid ECA * Paid ECA *ECA ECA

Outdoor Play* Outdoor Play*Physical Education Library
游泳 

付费课外活动 付费课外活动 课外活动 课外活动 3:05 放学

Mandarin Mandarin Mandarin Music Mandarin
中文 中文 中文 音乐 中文 

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

Indoor and outdoor 
busy learning

室内和室外
探索学习

室外活动 室外活动 体育 图书馆

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 

Outdoor Play* 

室外活动 

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 

Outdoor Play* 

室外活动 

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 

Outdoor Play* 

室外活动 

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 

Outdoor Play* 

室外活动 

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 

Outdoor Play* 

室外活动 

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 
Soft play in large hall 

软垫区域玩耍

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 
Soft play in large hall 

软垫区域玩耍

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 
Soft play in large hall 

软垫区域玩耍

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 
Soft play in large hall 

软垫区域玩耍

Songs, rhymes and 
stories 

歌曲，儿歌和故事 
Soft play in large hall 

软垫区域玩耍

Songs , rhymes and stories 歌曲，儿歌和故事 x10 

Paid ECA* is only for Pre-Nursery 付费课外活动课只限于小班。

*Outdoor play  室外活动 x 7: This includes climbing and running activities,      
bikes, sand and water play, 这包括攀爬，跑步，自行车，玩沙和玩水 

Indoor and outdoor busy learning 室内和室外探索学习 x 5

Physical Education 体育 x 1 

Mandarin 中文 x 4 

Swimming 游泳 x 1 (every second week 每两周 )

Soft play in large hall 软垫区域玩耍 x 5
Music 音乐 x 1

Library 图书馆 x 1

Early Years Sample Timetable  Early Years Sample Timetable  
Cubs and Pre-Nursery Nursery and Reception

幼儿园样张课表（小小班和小班）
幼儿园样张课表（中班和大班）



Monday Tuesday
星期一 星期二 星期四星期三 星期五

Wednesday Thursday Friday

Registration   报到 Registration   报到 

Lunch Break    午餐 

Lunch Break    午餐 

 Periods per fortnight : 55 mins * 60
 每两周课程：总共 55 分钟 x 60 课时

Morning Break and Snack   课间休息和点心

Morning Break and Snack   课间休息和点心

Extra-Curricular Activities     课外活动

Extra-Curricular Activities     课外活动

English

Assembly English Maths

MathsComputer Science Mandarin Computer Science

Science

Physical EducationDrama 

Science

Geography* Mandarin Tutor Studies Swimming

Science English

Art English

Mandarin

English

Mandarin Music MathsMaths

Mandarin

English English English

School Finishes at 
3:05pm

Phonics/
Reading

自然拼读 / 阅读

Phonics/
Reading

自然拼读 / 阅读

Phonics/
Reading

自然拼读 / 阅读

Phonics/
Reading/
Library

自然拼读 / 图书馆

Phonics/
Reading

自然拼读 / 阅读

英语 

集会 英语 数学 

数学 计算机 中文 计算机 地理 

Mandarin

Spanish*

中文 / 

西班牙语 
科学

English

英语 

体育 Science 

科学 

戏剧

科学 

地理 中文 导师关怀Art Physical Education Swimming
Humanities / 

Drama (LAMDA） Computer Science
艺术 体育 游泳 人文 / 戏剧 计算机

游泳

Maths

数学 

科学 
Maths

数学 

英语 

艺术 英语 

中文 

英语 

Mandarin
中文 中文 

Music
音乐  音乐  

Humanities
人文  

PSHE
个人，社会，健康和经济

教育  

Assembly
集会  

数学
  

数学
  

Maths Maths MathsMandarin Mandarin
数学 数学 数学 中文 中文 

中文 

Mandarin

(Cultural 文化 )
中文 

Humanities 

历史

Humanities 
人文 / 

历史

英语 英语 英语 

School Finishes at 
3:05pm

3:05 放学

3:05 放学

Phonics or Reading/ Reading 自然拼读 / 阅读 x 5 

English 英语  x 12 / 9 (Y7 & Y8) English  英语 x 5 

Mathematics  数学 x 10 / 8 (Y7 & Y8) 

Music 音乐 x 1 

Mandarin 中文 x 10/8*(Y7& Y8)

Swimming 游泳 x 1 

Computer Science  计算机 x 1 

Computer Science  计算机 x 2 /3 (Year 7 & 8)Science 科学 x 1 

Art 艺术 x 2

Art  艺术 x 1

Drama (LAMDA)   戏剧 (Year 3/4 only) x 1 Games 运动 x2

Drama  戏剧 x 2

Library   图书馆 x 2 (Y5 & Y6)

Tutor Studies  导师关怀 x 2

Spanish*  西班牙语 x 2 (Y7&Y8)

Leadership and Service  领导力和服务 x1

Assembly 集会 x2

The day starts at 8:00 and finishes at 16:05

8:00 开始，16:05 结束

Prep-Prep Sample Timetable  
小学部样张课表

The day starts at 8:00 and finishes at 16:05

8:00 开始，16:05 结束

Prep School  Sample Timetable  
初中部样张课表



Sixth Form Sample Timetable
高中部十二年级到十三年级样张课表

The day starts at 7:50 and finishes at 16:05
7:50 开始，16:05 结束

星期一
Monday

星期二 星期四
Tuesday

星期三 星期五
Wednesday Thursday Friday

星期一
Monday

星期二 星期四
Tuesday

星期三 星 期 五
Wednesday Thursday Friday

Registration   报到 
Registration   报到 

Periods per fortnight: Total: 55mins x 60 

English Tutor Studies

English

Physical Education

Maths Business

PhysicsMandarin

Leadership & Service 

Leadership & Service 

School Finishes at 
3:05pm

Assembly

集会
Assembly

集会
Option 1
选修 1

Option 1
选修 1

Option 3
选修 3

Option 2
选修 2

Self-Study
自习

Option 2
选修 2

Option 2
选修 2

Option 2
选修 2

Option 4
选修 4

Option 4
选修 4

Option 4
选修 4

Option 4
选修 4

Option 3
选修 3

Option 3
选修 3

Option 1
选修 1

Option 1
选修 1

Option 1
选修 1

Option 1
选修 1

Option 2
选修 2

Option 4
选修 4

Option 4
选修 4

艺术 /

英语 导师关怀

Tutor StudiesOption 3

选修 3
Option 3

选修 3
Option 3

选修 3
Option 2

选修 2 导师关怀

英语 

体育 

数学 商业

物理 中文 

领导力和服务  

领导力和服务  

3:05 放学

3:05 放学

每两周课程：总共 55 分钟 x 60 课时 

Option 1  选修 1 x 12 

Option 2  选修 2 x 12 

Option 3  选修 3 x 12 

Option 4  选修 4 x 12 

Physical Education  体育 x 2

Games  运动 x 1 

Art and Design  艺术和设计 

Biology  生物 

Business Studies 商业  

Chemistry  化学 

Computer Science   计算机

Drama  戏剧 

Economics  经济 Further Maths  进阶数学 

English Literature  英语文学 Music  音乐 

Geography 地理  Physics  物理  

History  历史 Spanish  西班牙语 

Mandarin  中文
(1st and 2nd Language 第一语言和第二语言 )

Maths    数学 

Assembly   集会 x 2 

Tutor Studies   导师关怀 x 2 

Leadership and Service   领导力和服务 x 2 

Self-Study   自习 x 2 

University Planning and Guidance    大学规划和指导 x 1

历史 / 

选修 1

中文 /  

选修 3

地理 / 

选修 2 计算机

商业 / 

选修 4

Biology Physical Education English
生物 体育 英语 

地理 / 

选修 3

商业 /

选修 4

Year 9  九年级

A Level Options include :
A Level 选修包括：

The day starts at 7:50 and finishes at 16:05
7:50 开始，16:05 结束

Year 9 to Year 11 (Shells, Removes and Fifth Form) 
Sample Timetable   
高中部九到十一年级样张课表



HOW TO APPLY

VISIT US

COMPLETE AND SUBMIT AN ONLINE APPLICATION FORM VIA OPEN APPLY

TAKE THE ADMISSIONS ASSESSMENT

WAIT FOR ADMISSIONS DECISIONS

SUCCESSFUL APPLICATIONSS

UNSUCCESSFUL APPLICATIONS

Place Offered

Waiting List 

Attend an Open Day or book a tour with our Admissions team through our website or contacting us on WeChat 
as per below. This is optional, but highly recommended.

Submit the online application through https://harrowshanghai.openapply.cn/ or scan the QR code below. 
Upload all available supporting documents as outlined in the application checklist in the system and pay the 

non-refundable RMB 3,000 application fee.

Once your application has been submitted, our Admissions team will be in touch within 5 working days to guide 
you through the assessment process. We also offer online assessments for prospective families who are not able 
to visit our campus. 

We will review the application once all supporting documents are submitted and assessments are 
completed. Decisions will be communicated within 10 working days.

The School will make a formal offer of a place to all suitable students. We aim to make these offers 
as soon as possible after the consultation process has been concluded.

If there are more candidates than available places, the applicant will be placed on a waiting list.

Parents will be informed of application closure. Candidates may reapply after 3 months.

通过学校官网或扫描二维码报名开放日或预约探校。这不是必须的，但是我们推荐您这样做。

通过 https://harrowshanghai.openapply.cn/ 或者扫描下面的二维码提交在线申请。在系统中上传申请清
单中列出的所有文件，并支付人民币 3，000 元申请费（不可退还）。

一旦您提交申请，我们的招生团队将在 5 个工作日内与您联系，指导您完成入学评估流程。我们还为无法进入校园的家庭提供
在线评估。

我们将在提交所有证明文件并完成评估后审核所有申请材料。并在 10 个工作日内与您沟通录取结果。

学校将向所有被录取的学生发出正式的录取通知书。 我们争取在评估环节结束后尽快做出决定并发出录取通知书。

如果申请人数超过名额，申请人将被列入候补名单。

家长将被告知此次申请关闭。候选人可在 3 个月后重新申请。

预约探校

通过 Open Apply 填写并提交在线申请表

参加入学评估

等待录取决定

成功的申请

不成功的申请

录取

候补名单

1

Accepting the Place

If you wish to accept the offered place, you will be asked to sign the offter letter and pay the required resource 
fee within two weeks of the offer being made. We will guarantee your child’s place at the school within these two 
weeks. However, if payment has not been made by the given deadline we may offer the place to another student.

如果您接受录取 , 学校将要求您签署并上传或邮件发送给我们录取通知书，并在一定时间内支付资源费 。我们将在录取通知书发
出的两周内为您的孩子保留学位，以便录取通知书能在规定时间内签署和寄回。如果在截止日期前未收到相关承诺，我们可能会
把这个录取名额开放给其他学生。

接受录取

Deferment Requested

One deferment will be allowed in the same academic year on the basis of the resources fee being paid.

若已支付资源费，同一学年可允许延期入学一次。

延期入学

如何申请
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Special Educational Needs (SEN)

English as an Additional Language (EAL)

Harrow Shanghai Scholarship Programme

Bursaries

Candidates with Special Educational Needs (SEN) are accepted to Harrow on a case by case basis. Please do not 
hesitate to contact us for additional details.

Candidates whose first language is not English may be subject to an additional entrance assessment for English as 
an Additional Language (EAL), to further explore whether the candidate can access the English based curriculum. 

Our scholarship application process is open to students for entry to Harrow School Shanghai into Year 5 to Lower 
Sixth (Year 12), with up to 100% remission on tuition fees. We have many different awards available for Academics, 
Performing Arts, Sport, etc. Please scan the QR code below for more details.

The School offers bursaries to ensure that talented students, irrespective of their parents’ income, are able to study 
at Harrow Shanghai. All prospective pupils are eligible to apply for bursaries. Please reach out to our Admissions 
Department for more details. The Admissions Department should be informed at the application stage if parents 
would like their child(ren) considered for a bursary.

Students who require additional English language assistance are provided with English as an Additional Language 
(EAL) support at an additional cost. To ensure a balanced and diverse student body, Harrow Shanghai reserves 
the right to limit the enrolment of EAL students per class and year group. Harrow Shanghai will only admit those 
students for whom an adequate provision of support can be made.

We also offer online assessments for prospective families who are not able to visit our campus. 

若学生有特殊教育需求（SEN），我们按照学校的教学能力进行一对一的评估。

第一语言不是英语的考生可能需要接受英语作为附加语言（EAL）的额外入学评估测试，以进一步了解考生是否可以进入我们的课程。

我们的奖学金申请面向申请入读哈罗上海五年级至十二年级的学生，学费减免最高可达 100%。我们在学术、表演艺术、体育等方
向都设立了许多不同的奖项。

助学金让所有优秀学生都有机会在哈罗上海接受教育，无论其父母经济状况如何。所有学生均可申请助学金。如果家长希望自己的
孩子获得助学金，应当在申请阶段通知招生部。

请扫描下方二维码了解详情。

需要额外英语语言帮助的学生可获得英语作为附加语言（EAL）的支持，但需支付额外费用。为确保学生群体的平衡和多样化，哈
罗上海保留限制每个班级和年级组招收 EAL 学生的权利。哈罗上海将只录取那些我们能够提供足够支持的学生。

我们还为无法进入校园的家庭提供在线评估。

特殊教育需求（SEN）

英语作为附加语言（EAL）

哈罗上海奖学金计划

助学金

Timing:

There is no application deadline, but as spaces are very limited in many year groups, we recommend that you apply 
early to avoid disappointment. Applications to join Harrow Shanghai during the current school year are received all 
year round, on a rolling basis, with spaces subject to availability.

我们没有具体的申请截止日期，但由于许多年级组的名额非常有限，我们建议您尽早申请。哈罗上海的插班入学申请全年滚动受理，
名额视情况而定。

时间：

Assessments:

Once you have submitted your application form. Our admissions team will contact your family to schedule time for 
us to meet. Each phase has different criteria for assessment as outlined below.

一旦您提交了申请表。我们的招生团队将联系您参加如下的评估和面试。

评估：



Eligibility Requirements

To apply for Harrow International School Shanghai, you need to meet the eligibility criteria set by the Shanghai 
Municipal Education Commission (SMEC). 

申请上海哈罗外籍人员子女学校的学生必须符合上海市教委所制定的申请资格要求中的一项。

入学资格要求

Notes: 

If a family has parents with different nationalities, they can choose which application route to follow. Each 
family must complete all requirements of one column.

Harrow Shanghai follows the eligibility criteria set by SHMEC which may be subject to change.

如果一个家庭的父母拥有不同的国籍身份，家庭可以选择用其一进行入学申请。但也必须准备好所有要求的文件。

哈罗上海遵循上海市教委规定的入学资格标准，该标准也可能会发生变化。

注意事项：

A

C

B

D

父 / 母持外国护照且有中国有效签证

父母为中国公民 - 孩子在海外或在香港、澳门、台湾出生 

父 / 母为香港、澳门或台湾永久居民

父母和孩子均获国外永久居留权且持上海市教委出具的证明（若持中国护照，全家人均已获得国外永久居留权，且
孩子最近 2 年在获得永久居留权国的学校连续就读，可向上海市教委申请证明信。）

招生指南
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permanent resident(s)



交通
TRANSPORTATION

联系我们：
Contact Us:

We seek to accommodate the transport requirements of all of our families whenever possible. Our extensive network 
of buses covers a huge area of Shanghai. We operate using a set of key collection/drop-off points which means we 
aren’t always able to collect from the gates/doors of every village/compound, although we continuously amend our 
key routes to accommodate as many of families as possible.

Please do check out our website www.harrowshanghai.cn and OpenApply  (https://harrowshanghai.openapply.cn/apply ) 
to familiarize yourself with our application process and the School more generally. Don’t hesitate to contact our Admissions 

team below if you require any further information. 

We very much look forward to meeting you and your family at the start of 
your exciting journey with us here at Harrow!

By telephone on +86 21 6881 8282 ext 210/212 

or via email admissions@harrowshanghai.cn

电话：+86 21 6881 8282，210/212 分机

或通过电子邮件 admissions@harrowshanghai.cn

或者添加哈罗上海招生官微信。
or add our Harrow Shanghai Admissions WeChat 

我们尽可能地满足所有家庭的校车需求，所设路线覆盖了上海大部分地区。校车会在指定的上下车点接送学生。尽管我们一直在调整路线以满足尽可能多
的家庭的需求，但也难免不能保证从每个住宅区的出入口接送学生。

请访问我们的网站 www.harrowshanghai.cn 和 OpenApply 报名页面 (https://harrowshanghai.openapply.cn/apply)，以更全面地了
解我们的申请流程和学校概况。如果您需要任何进一步信息，请联系我们的招生团队。

我们非常期待与您和您的家人相聚哈罗，开始这激动人心的旅程！

How to get to us:
如何找到我们：




